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§ 1  

Val av justerare och tid för justering 

Vice ordföranden Mikael Erdefelt utsågs att tillsammans med 

ordföranden Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll 

vilket ska ske tisdagen den 17 maj. 

 

§ 2 

Information om funktionshinderinspektörers granskning 

nr 14, Helhetssyn och tillgänglighet för personer med 

komplexa behov 

Funktionshinderinspektör Ann-Kristin Sandebjer informerade 

om den granskning som gjorts av förvaltningens arbete 

avseende personer med komplexa behov och omfattar 9 

ärenden. Rapporten kommer senare och kommer även att 

redovisas till nämnden.  

 

 § 3  

 Anmälan av föregående protokoll 

Anmäldes att protokoll 2016-04-21 justerats den 25 april. 

 

§ 4 

Anmälan av inkomna handlingar 

1. Kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågor,  

protokoll 2016-04-11 

2. Utvärdering av program för delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning 2011-2016 

3. Vår Synpunkt, medlemstidig för synskadade i Stockholms och 

Gotlands län, nr 3/ 2016 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2016-05-18, § 5-9 

 

§ 5 

Anmälan av medborgarförslag om stadsodling i Långbro park 

Till Älvsjö stadsdelsnämnd har 2016-04-15 inkommit ett 

medborgarförslag om stadsodling i Långbro park. Förslaget handlar i 

korthet om att tillskapa odlingsmöjligheter i form av växthus och 

frilandsodling i parken. Förslaget är att stadsdelsförvaltningen upplåter 

mark för detta ändamål samt beviljar medel för finansiering.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2016-04-26. 
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Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet och vill påminna om att ifall förslaget 

tillstyrks, ha med tillgänglighetsaspekten i planeringen. 

  

§ 6 

Svar på medborgarförslag om uppsättning av en permanent 

bajamaja i Älvsjöskogen 

Medborgarförslaget innehåller förslag om att stadsdelsförvaltningen 

ska ställa upp en permanent bajamaja i Älvsjöskogen. 

Förslagsställaren påpekar att det är många besökare i den fina skogen, 

och att det därför behövs en bajamaja. 

 

Stadsdelsförvaltningen har förståelse för behovet, men bedömer att det 

inte finns utrymme i årets driftbudget för hyra och skötsel av en 

bajamaja. Då den dessutom riskerar att utsättas för vandalisering kan 

det tillkomma ytterligare kostnader. Förvaltningen kommer dock att 

beakta förslaget inför kommande års budgetprocess. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2016-04-29. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 
§ 7 

Tertialrapport I 

I tertialrapport 1 sammanställs och analyseras nämndens prognos, 

utifrån perioden januari till och med april, mot budget och 

verksamhetens mål.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet och aktualiserade frågan om hur rådet 

kan komma in i arbetet för att påverka aktiviteter som berör dem. 

 
§ 8 

Skrivelse om etablering av ett kulturhus i Älvsjö 

Stadsdelsförvaltningen har fått i uppdrag att utreda om det är möjligt 

att skapa ett kulturhus i Älvsjö. Förvaltningens bedömning är att det 

initialt krävs en förstudie och att det under 2016 saknas ekonomiska 

förutsättningar för ett genomförande av en förstudie. 
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Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2016-04-20. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 9 

Betänkande Låt fler forma framtiden, remiss 

En remiss om betänkandet Låt fler forma framtiden (SOU 

2016:5) från Kulturdepartementet, har inkommit till 

stadsdelsnämnden via kommunstyrelsen för besvarande.  

 

I utredningen 2014 års Demokratiutredning – Delaktighet och 

jämlikt inflytande, har man tittat på hur engagemanget för 

demokratin kan öka och breddas och hur individens 

möjligheter till delaktighet i och inflytande över det politiska 

beslutsfattandet mellan de allmänna valen kan stärkas.  

 

En stor del av det som Demokratiberedningen belyser är 

uppmärksammat i rapporten Skillnadernas Stockholm som 

Kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm har tagit 

fram. Stockholms stad satsar på ett långsiktigt 

demokratiarbete för att nå en jämlik och hållbar stad och som 

ligger väl i linje med Demokratiutredningen. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2016-04-19. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet och vill understryka behovet av 

att öka möjligheterna för personer med funktionsnedsättning 

att bli delaktiga i demokratiprocessen. Det skulle t.ex. vara 

värdefullt för synskadade att kunna rösta i personval. Vidare 

anser rådet att möjligheten att lämna medborgarförslag på det 

lokala planet behöver vara kvar. 

 

§ 10  

Övriga frågor 

a/ Brukarinflytande och arbetssätt för återhämtning 

Punkten tas upp i rådet nästa gång. 
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b/ Butik för alla, Konsumentverket 

Konsumentverket har informerat om att de har material om 

tillgänglighet på sin hemsida. Vid sammanträdet delgavs rådet 

broschyren ”Butik för alla” som visar en mängd exempel på 

tillgänglighetsförbättringar av enklare slag för butiker. Förslagen är 

dock av intresse även i andra sammanhang.  

 

c/ Möte med Hägersten/ Liljeholmen 20 maj 

Ordföranden deltog i mötet med rådet för Hägersten/ Liljeholmen den 

20 maj. Återkoppling kommer att ges rådet vid ett senare tillfälle. 

 

d/ Utvärdering av programmet för delaktighet  

Stadens funktionshinderpolitiska mål är fastställda i program för 

delaktighet för personer med funktionsnedsättning 2011-2016. En 

revidering av programmet ska göras utifrån de nationella mål som 

fastställs för funktionshinderspolitiken och förväntas bli klara under 

2017.  

 

Stadens tillgänglighetsprogram har utvärderats med hjälp av 

konsultföretag, vilken delgavs rådet.  

 

Rådet beslöt att till sammanträdet den 15 september sätta upp en punkt 

för frågan om delaktighet och i samband med det särskilt titta på 

utvärderingen. 

 

  

 


